
Simona Babčáková
Nádherná a inspirativní žena. Hvězda. Zdaleka 
nejen výrazná a úspěšná herečka a improvizá-
torka, která působí v Dejvickém divadle v Praze. 
Také moderuje, přednáší a vede workshopy 
i ženské kruhy. Podporuje neziskové organizace 
– třeba Hnutí DUHA, Úsměv mámy a Institut 
cirkulární ekonomiky. Nově bude tančit ve Star-
Dance. A kromě toho všeho je taky čarodějka.
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Jak se v černých dírách 
rodí něha a laskavost
Simča je živel. Když jsem u ní byla, přišla jí zrovna nabídka na seriál, v kterém si přála 
hrát. Zářila a její největší starostí bylo, jak to všechno skloubit dohromady s divadlem, 
dalším novým filmem a tancováním. Při rozhovoru jsem se koupala v té její veselé, moudré 
a košaté energii. Proměňovala se mi před očima. Chvílemi vypadala jak holčička a pak zase 
jako královna nebo moudrá babička. Nakonec mi ukázala oltář a povídala o dracích, zatímco 
mi v uších zněl Aramejský otčenáš. Prostě to s ní bylo intenzivní – jako vždy…

Simčo, ty jsi taková třpytková víla. Zažila jsem tě, jak jsi 
rozdávala lepicí třpytky na různých akcích, a teď jsem je 
dokonce viděla i na tvém zvonku. Co pro tebe třpytky sym-
bolizují?
Má to pro mě několik úrovní. První je, že si zvědomuju, že 
jsem v těch omezeních neztratila hravost, takže je to trochu 
schválně prdlý a jde to proti té temnotě. Pak si také těma 
třpytkama označujeme jeden kmen. Roklinku. Kmen ze 
světa fantazie. Já jsem především obyvatel a služebník světa 
fantazie a třpytky jsou můj způsob, jak zaháním nicotu. 
A pak jsem si při znovusledování Pána prstenů uvědomila 
několik věcí – že události posledního roku vnímám jako útok 
Mordoru a že mě inspirovala hrdost elfů, když odcházejí a od-
plouvají, že skončil jejich čas a nastává čas lidí. Tuto hrdost 
si připomínám těma třpytkama. No a já bych to viděla, že 
skončil čas redukce lidské bytosti pouze na biomechanický 
stroj zvaný člověk a nastává čas aktivace magie a probuzení 
magických bytostí. A to v tom smyslu, že si mnozí z nás uvě-
domí, kým skutečně jsou. Tvůrci. A taky se těma třpytkama 
demonstruje ztráta sebedůležitosti. Že sebe a celou tu situaci 
neprožívám tak tragicky. Já už je mám skoro všude, jak ze mě 
po bytě různě odpadávají. A mám je 
na obličeji úplně běžně, i když jdu 
do obchodu, na schůzkách, zkouším 
v divadle, a tvářím se, jakože nic. 
(smějeme se)

Kam je ještě nosíš?
Na různé narozeniny, ženské kruhy, 
na svatby, prostě všude, kam teď ne-
chodím. Když potkáváš ženy s třpytkami a v průběhu večera 
pak už i muže (chechtáme se), tak cítíš to spojenectví: to, že 
se nedáme sežrat tímhle matrixem, který je zúžený, omezený 
a který se nám snaží zatajit, že jsme multidimenzionální 
bytosti. My jsme ti programátoři, kteří píšou program tohoto 
matrixu. Alespoň někteří z nás už u toho uvědomění jsou. 
Nebo hodně blízko.

Přepadnou tě někdy obavy a strachy? Jak se s nimi případně 
vyrovnáváš?
Samozřejmě že přepadnou. A to je celkem správný výraz, co 
dělají – přepadají mě. Když to v březnu 2020 začalo, v průběhu 
roku se mi zjevovaly všechny mé strachy jako sochy na orloji. 
Jeden za druhým. A já jsem je prožívala, pozorovala, komuni-
kovala s nimi a mapovala, které strachy jsou aktuální a které 
jsou jenom ozvěna. Takže když na mě ten pocit strachu přijde, 
tak s ním komunikuju a ptám se ho: „Je to aktuální? Je tento 
strach pro mě teď konstruktivní? Když se dívám na svoje 
okolnosti, jsem v tuto chvíli opravdu bezprostředně ohrožená? 
Například že nemám na příští nájem? Je opravdu potřeba se 
zmobilizovat? Je okolo mě nějaká příležitost, kterou se bojím 
zvednout? A ten strach mě podporuje, abych ji zvedla, protože 
je to důležité? Je okolo mě něco důležitého, co jsem přehlédla 
a vytěsnila? Třeba proto, že se nechci učit něco nového?“ 
Takhle se kolem sebe rozhlédnu a vše překontroluju. A když 
mě to k něčemu vyzývá, tak hledám, jak tu výzvu přijmout 
a využít jí. Když to patří minulosti, tak to považuju pouze 
za ozvěnu starého mentálního návyku a vůbec to nerozvíjím. 
Představuji si, že to hážu do spamu, a vůbec nerozjíždím 

asociace tímto směrem. A v případě, že 
se ty strachy týkají budoucnosti, mám 
na to jiné techniky.

K čemu tě může strach třeba vyzývat?
Že mám zavolat na nějaký kontakt 
a něco udělat spíš než spadnout do úz-
kosti a krmit myšlenky bezmoci, které 
mi ten strach nabízí. Zaměřit pozornost 

jinam. Pokud je to funkční strach, který něčemu slouží, tak 
naplním tu funkci. A když není funkční, tak si uvědomím: 
„Aha, to je jen nějaká ozvěna z minulosti. To je jen mentální 
návyk a reakce na nějaké pocity a nejistoty.“ Strach si pak per-
sonifikuju, představuju a komunikuju s ním přímo. K tomu mě 
inspirovala knížka Pečuj o své démony od Tsultrim Allione.

 Rozvíjením představivosti 
zachraňujeme svět fantazie 
a krmíme naše vnitřní dítě 

štěstím. 
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To je krásné léčení směrem do minulosti.
Stejný princip používám i v těch krizích směrem do budouc-
nosti. Představuju si svoje budoucí já, které za mnou přijde 
z roviny budoucí hojnosti a dostatku, kde bych já chtěla 
jednou být, a toto moje budoucí ideální já mě utěší: „Hele, já 
jsem o deset let starší než ty a to, čeho se teď bojíš, dopadlo 
dobře.“ Řekne mi to, co bych chtěla slyšet, a přetáhne mě 
do toho prožitku, jak se chci cítit. A zároveň – protože mám 
ráda dva v jednom – se tím uklidním a rovnou vytvářím bu-
doucnost. Jsem v kontaktu s tou představou, s tou variantou, 
s tou vibrací, v jaké chci být. Z těch paralelních realit se už 
rovnou napojuju na tu, kterou chci žít. Vlastně sebe sama 
vytáhnu za vlasy z bažiny.

To vyžaduje ovšem ohromnou důvěru věřit tomu, že 
za deset nebo dvacet let ze mě bude lepší verze sebe sama.
Jakou důvěru? Já to mám v životě zažité. Chápeš? Zažila jsem 
to mnohokrát. Už teď. Já si prostě všechno ověřuju pozoro-
váním. A mluvím o tom s ostatními. A pokud mám problém 
s důvěrou, tak jdu po stopě… kde jsem ji ztratila… co potře-
buje… prostě komunikuju.

Ale někdo by ti mohl říct: „Miláčku, to, že jsi to zažila, ne-
znamená jistotu do budoucnosti.“
Samozřejmě. To je v pořádku. Nic jako jistota neexistuje. Ale 
o své víře si rozhodovat mohu. Nicméně moje osobní zkuše-
nost je taková, že většina tužeb, které v mém dětství vypadaly 

Daří se ti takhle hezky sama se sebou pracovat denně 
a ve všech situacích?
Téměř. Záleží na okolnostech. Letos v březnu mě ten lock-
down, co nám zakázal jezdit do přírody přes okresy, na týden 
sejmul tak, že jsem nebyla schopná ničeho. Koukala jsem 
na Hru o trůny a jenom vegetovala, totální hibernace. Ne-
chtělo se mi takto žít. Cvičení vůbec nešlo, ta paralýza byla tak 
velká, že představa, jak se prozařuju, mi přišla absurdní. Nic-
méně i v tomto stavu zůstávám pořád v pozorovateli, a když 
procházím černou dírou, pozoruju, jakou to má intenzitu, 
jak se to chová, co to se mnou dělá, co to je za hlasy. Já jsem 
za život nasbírala ohromné množství technik psychohygieny 
v rámci toho, že jsem labil – svítí sluníčko, jsem šťastná, za-
táhne se, jsem nešťastná.

Kdy naposledy jsi procházela velkou krizí?
Právě v tom březnu, jak zakázali přejezd mezi okresy. Nemys-
lela jsem si, že ta absurdita zajde takhle daleko. Tohle už přece 
nemá žádnou funkční logiku. To už je jen demonstrace moci, 
poslušnosti a poroby. Nechtěla jsem lhát a nechtěla jsem 
zažívat, že součástí výletu do přírody s přáteli je i obava, že 
mě zastaví policisté. Takže to jsem se složila. A ztratila chuť 
do života. Na týden.

Co ti pomohlo?
Zvenku to, že jsem jela pracovně na Slovensko! A jak to tělo 
ve vlaku překročilo okresy, tak mi to povolilo v hlavě a pak 
už jsem vnitřně na žádný zákaz nepřistoupila. Od té doby se 
žádný záchvat neobjevil. Jinak používám dvě cesty – jednak 
to, co mě přesahuje. Promluvím si s Bohem nebo Gaiou 
a nechám se jimi uklidnit. I tak, že si představím, že jim ležím 
v klíně a že mi vískají ve vlasech. Prostě to, co bychom chtěli 
od těch větších a starších, od mámy nebo babičky, si personifi-
kuju přes nějaké mocnější bytosti, aby se dušička uklidnila.

A ta druhá cesta?
Jdu do svého podvědomí navštívit své vnitřní části. Šla jsem 
za svým vnitřním dítětem a to mi říkalo: „U mě to není, 
nezneužívej toho, že jsem zranitelné a že když se tady budeš 
přehrabovat, vždycky něco najdeš. Tady to tentokrát není.“ 
Můj vnitřní chlapík je výborný – je to indián a sedí na skále 
a říká: „Já tady mám úkol, čekám, až připlují lodě vizí. Musím 
je přivítat a navigovat. A ohlásit je ostatním. U mě to teď 
taky není.“ Bylo to samozřejmě u vnitřní ženy. A tak jsem šla 
komunikovat s ní: Jak se má? Co potřebuje? A někdy přepisuju 
minulost.

Dala bys nějaký příklad?
Třeba si uvědomím, že návyk na myšlenky, že nejsem do-
statečně atraktivní žena, patří mezi můj 14. až 25. rok života. 
A tak si shromáždím ty svoje minulé Simonky, třeba čtrnác-
tileté Simči, které si myslely, že nejsou krásné a že nezažijí 
lásku. Taky se bojí, že nikdy nebudou mít děti, zajímavou 
práci a už vůbec nebudou dělat herectví. Prostě Simča s těmi 
ohromnými nánosy sebedehonestujících myšlenek. To 
znamená tisíce myšlenek o nějaké své nedostatečnosti v celé 
škále variant. Takhle to máme samozřejmě všichni. A já k ní 
jdu ze své současné hojnosti a dostatku a uklidním ji slovy: 
„Lásko, já ti odpřisáhnu, že budeš mít dvě děti (a ukážu jí je). 
A rozhodně zažiješ lásku a sex (a zase jí to ukážu) a budeš 
hrát v nejlepším divadle v republice (a ukážu jí Trojana).“

 Za svoje pochybnosti 
a škobrtání se nestydím. 
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jako vysoce nepravděpodobné, se stala a několikanásobně 
překročila to, co jsem si tehdy uměla představit. Rozvíjením 
představivosti posouváme hranice možností. A také rozví-
jením představivosti zachraňujeme svět fantazie a krmíme 
naše vnitřní dítě štěstím. Těch snů se mi už splnilo tolik, že 
mám stovky důkazů.

Třeba?
Od toho, že jsem hrála v sitkomu, zpívala s kapelou, mám 
dvě děti, hraju v nejlepším divadle v republice, točím filmy, 
až po úplné drobnosti. Třeba od prosince si chci zahrát 
ping-pong. A jeden den kolem mě projela žena v kabrioletu 
se synem a se psem. Mně šlo hlavou: „Ty vogy, proč pořád 
myslíme v intencích praktické rodinné auto, vždyť je to bezva 
– máma se synem v kabriu.“ Ještě jsme se s tou ženou na sebe 
usmály a zamávaly jsme si. Pak jdu za týden na pracovní 
schůzku, je deset hodin dopoledne, slyším hudbu, jak kdybys 
byla ve Francii 30. let, tančí tam nádherný pár jak v šantánu 
a je tam ping-pongový stůl! S tím krásným mužem si zahraju 
půl hodiny pinčes a pak jsem v rámci pracovní schůzky 
pozvána na oběd, že tam budu odvezena, a dokonce se na-
jíme vevnitř z talířů jako důstojné lidské bytosti, a přijdeme 
ke kabrioletu!

To je jak z filmu!
Totálně! Vzhledem k počasí byl zavřený. A já (naprosto nad-
šená): „Neke, ty máš kabriolet!?“ Jen se na mě podíval a zeptal 
se: „Chceš?“ Byla kosa, ale to bylo jedno! Tady a teď. Tak jsem 
řekla: „Chci!“ Najednou střecha zajížděla a v tu chvíli vysvitlo 
slunce. Co chceš víc? Já prosím o důkazy hojnosti a dostatku 
a buď ke mně přicházejí v takhle kýčovité podobě a já je 
přijímám, nebo jsem blbec, nechám je být a další už nebudou 
prostě posílány. A samozřejmě ty velké důležité sny mají 
třeba delší čas, než se splní.

Ty o ně vyloženě prosíš?
Teď už jo. Dřív jsem měla pocit, že nesmíme anděly přece 
obtěžovat blbinami. V rámci řízených meditací jsem měla 
jednou setkání s andělskými bytostmi a vysvětlily mi, že je to 
úplně naopak. V okamžiku, kdy na ně myslíme a využíváme 
jejich služeb, mezi sebou zesilujeme vědomý vztah, a oni 
z nás tím pádem (trošku jako upírci) nasosávají život, emoce, 
strachy, lásky, naděje, výkyvy nálad, prostě to, co oni neza-
žívají. Takže čím častěji je žádáme o pomoc, tím víc jakoby 
skrze nás ochutnávají zkušenost prožívání vědomí, ke které 
se oni dostat nemohou, protože jsou jiné typy bytostí.

Jako by oni pomáhali nám a vlastně i my jim?
Ano, a platí to přece i v přátelství. Když mi kámoška může 
pomoct, protože jsem se zhroutila, stěhuju se, jsem nemocná 
nebo potřebuju pohlídat dítě, tak tím víc ona cítí svoji sebe-
hodnotu přátelství, vědomí, že je pro někoho potřebná a může 
vyjádřit svou přátelskou lásku. Já ji svým způsobem taky 
obdarovávám a ona cítí moji důvěru – že se nebojím závazku 
vděku nebo dluhu. Prostě reciprocita – každý chvilku tahá 
pilku. Takže když si nenecháváme pomoct od svých nejbliž-
ších a přátel a neřekneme jim, že něco potřebujeme, tak jsme 
chrtky chrťavé. Všechny zásluhy si chceme nechat pro sebe. 
Vlastně je to sobecké. Paradoxně. A takhle si myslím, že je to 
i s těmi anděly.

Není to trochu výraz slabosti takhle pořád někoho o něco 
žádat?
Já si sice uvědomuju, že jsme multidimenzionální bytosti, 
ale zároveň jsme podle mě neskutečně křehcí. Sice máme 
nějakou mocnost, ale nežijeme v kultuře, kde je vědomě roz-

víjena. Někde ji cítíme, ale než se k ní dostaneme, než si z ní 
ochutnáme milimetr, než si potvrdíme, že je to opravdu tak, 
než se naučíme ty svoje schopnosti používat, tak projdeme 
ooobrovským množstvím pochybností. Mnoha, mnoha, 
mnoha vlnami. Lidská bytost je křehká.

Jaké to je připadat si křehká?
Součástí mého sebepřijetí a sebelásky je to, že se za tuhle svoji 
křehkost a labilitu nestydím. Naopak zvyšuje lásku. Protože 
s kým mluvím – s klukama, holkama – máme to všichni! 
Řekla bych dokonce, že je to jedna ze základních vlastností 
lidské bytosti, minimálně v tomto stadiu vědomí našeho 
vývoje. To není žádná ostuda. Když padám na držku a jsem 
plná pochybností, nestydím se sama před sebou a už vůbec ne 
před Bohem. Když mluvím, tak vypadám suverénně, protože 
mám nějak posazený hlas, dobrou slovní zásobu, moudro ze 
mě stříká horem dolem, a to je skvělé, když to lidem pomáhá, 
to je smyslem mé existence. Ale vevnitř také občas klopýtám 
a škobrtám.

Je sympatické, že o tom mluvíš tak otevřeně.
Vždyť to známe a prožíváme všichni. Za svoje pochybnosti 
a škobrtání se nestydím, protože vnímám, že je to základní 

 Psychická odolnost se 
získává skrze krize. Skrze 

černé lesy a bažiny. 
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 Je čas docenit kvalitu smrti, 
přestat se jí bát a bojovat 

s ní. Narození a smrt dávají 
životu smysl, intenzitu, náboj 

a odvahu. 

součást bytí. Je to sbírání zkušeností. Takže si ve svých mod-
litbách žádám úplně na přímo o důkazy, že jsem požehnaná 
a že žiju v hojnosti a dostatku. Když mi ubývají peníze z účtu, 
což samozřejmě ubývají, tak si poprosím o důkaz, že bude 
zájem o moji práci, a ať peníze zase přibývají. A pak se mi to 
děje. Lidi mi volají a sice to jsou menší částky, než na jaké 
jsem byla zvyklá před covidem, ale my se měníme, vše se 
mění, i moje náklady, protože spoustu věcí nemůžu dělat. Ma-
trix se mění a já se přizpůsobuji. A tím ho spolutvořím.

Je potřeba dělat ještě něco kromě toho, že prosíš o ty dů-
kazy?
Je to otázka nastavení vnímání. A samozřejmě je třeba zna-
mení následovat a projevit ochotu, odvahu a zájem o život 
tím, že děláme i adekvátní akce v realitě. Přijímáme výzvy, 
jsme ochotni se vyvíjet, učit se nové věci, vstupovat do no-
vých situací.

Pořád mi vrtá hlavou ten tvůj kabriolet. To ti jen prolítlo 
v tu chvíli hlavou nebo jsi s tím pak ještě nějak pracovala?
Kabriolet je drobnůstka, která jenom prolítne. Ale splní se 
a ten důkaz, o který jsem žádala, jsem dostala. Nejde o jízdu 
v kabrioletu. Kabriolet nebylo přání, kterému bych opakovaně 
věnovala modlitby. To byla jen myšlenka, která projela, ale 
byla hezká a intenzivní, proto jsem si ji zapamatovala. Když 
mi dá Bůh důkaz v této podobě, tak to zaregistruju. Jde o to, 
jak komunikuji s Vesmírem a jakou promítám realitu.

Jaká máš větší přání?
Třeba aby byly děti zdravé, abychom žili v hojnosti nebo 
abych točila filmy, které mají smysl a inspirují k probuzení 
Vědomí. A tam vyvíjím kontinuální úsilí aktivních modliteb. 
Pokud mám úpornost založenou na strachu, že moc nevěřím, 
že se to stane, tak vyhraje ta úpornost a zabrání tomu, aby se 
to stalo. Pak zas musím jít do svého vnitřního světa a uklidnit 
tu vyděšenou holčičku, od které jde špunt nevíry, že si to 
zasloužím. Že si to zasloužím prostě jen tak, protože existuju. 
V tom mě tahle atrakce, ve které jedeme, před rokem pěkně 
cvičila. Padala mi jedna identita za druhou. Spadly všechny 
role. Spadla herečka. Spadla matka.

Proč matka?
Nedostatečně se starám dětem o program, nedostatečně 
vařím, nepřipravila jsem je na přežití, protože jsme žili 
v pohodlnosti. Jak všechno padalo, tak jsem si uvědomovala 
velkou míru podmíněnosti svého sebepřijetí a sebelásky 
skrze to, jak dobře zvládám tyto role. A teď ty role zmizely, 
včetně herectví, což je něco, na co jsem nikdy nesáhla. Nikdy 
jsem nezpochybnila svůj herecký talent. A před rokem spadlo 
i to. Byla jsem úplně v panice, když jsem viděla, jak jsem 
zchoulostivělá a pohodlná. Měla jsem strach, že se nebudu 
umět přizpůsobit, uskromnit se a učit se novým věcem. 
Zůstala jen holoexistence a já jsem se úplně rozplakala, když 
jsem ucítila, jak moc mi to nestačí. Veškerou svoji životní 
energii používám na to, abych zakryla tu svoji nesebelásku 
a nesebepřijetí. Všechno je kompenzační.

To tě teda vtáhlo hodně hluboko.
Ano, o tom pro mě celý rok 2020 byl, že jsem se dostala 
hodně hluboko do sklepů, do starých věcí, které už chtěly být 
vyslyšeny – a ne pořád na sebe upozorňovat a strašit a hnít. 
A tak jsem využila informace, že je rok pod hlavním vlivem 
Černé Luny alias Lilith a že je to ten nejpožehnanější čas 
na čištění sklepů, protože to bude efektivní. Půjde to hluboko 
a vyleje se toho ven hodně. A řekla jsem si: „Holčičko, jdeme 
tam! A budeme se tomu několik měsíců věnovat.“ To není 
nic příjemného. Tam to bolí a smrďánkuje. Jsou tam temné, 
staré, zahořklé, zapšklé, shnilé věci. Ble. Ale je lepší postavit 
se k tomu čelem než mít temnotu v zádech, aby mě mohla 
kdykoliv přepadnout.

Na co jsi přišla?
Stále v tom procesu jsem. Ještě není hotovo. Jestli vůbec kdy 
bude. Zvědomuju si ty velké nánosy nedorozumění, bolestí, 
pocitů viny. A jak je to nekonečné a ta propast bolesti je 
hluboká, široká a nedohlédneš dna, tak jsem začala získávat 
něhu, úctu a obdiv k lidské bytosti jako takové. A z toho časem 
vyplývá určitá něha k sobě. Jak jsem padala v několika vlnách 
do černé díry, tak jsem si uvědomila, že psychická odolnost se 
získává právě skrze krize. Skrz ty černé lesy a bažiny. A hojení 
té holoexistence a vztahu k sobě sama znamená stát při sobě 
i v tom nejtěžším stavu a dovolit si ho nechat proběhnout. To 
je důvod, proč hned nenasazuju terapeutické techniky. Fakt 
jen ležím, nehýbu se a pozoruju myšlenky, které jsou hnusné 
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a chodí v celé partě. Nijak se k nim nevztahuji, jen je nechám 
vytéct ven. Už je ani neanalyzuji.

Jak dlouho v takových stavech jsi?
Není to 24/7 a netrvá to až tak dlouho. Možná je to tím, že 
tomu jdu naproti. Trvá to třeba tři hodiny. Ty největší krize 
můžou být 3 hodiny 3 dny po sobě. A já to nazvu fatální 
krizí, ale v součtu to bylo 9 hodin během tří dnů. A pokaždé 
jsem si uvědomila, že v průběhu toho dne jsem zažila i jiné, 
hezké věci. Třeba minule, když se mi fakt nechtělo žít, jsme 
tady odpoledne měly s kamarádkami a s dcerou malování 
mandal. Já jsem si u toho chvílemi trošku poplákla a nemohla 
jsem cítit radost, ale ten zážitek byl hezký. Nebo v tom stavu 
uvařím dětem a cítím vděk, že mám komu uvařit, že to není 
samozřejmost. Že jsou lidi, kteří jsou v takhle blbých okolnos-
tech, a ještě jsou sami. Pokud takový stav trvá déle než týden, 
myslím, že pak už je na místě nechat si pomoct.

Co ještě není samozřejmost?
Mít svůj kmen, své přátele, rodinu, práci, kterou miluju…

Máš nějaké denní rituály?
Ráno vstanu, udělám si černý čaj s mlékem, eventuálně sní-
dani sobě a dětem, sním si svoji pravidelnou dávku vitamínů 
a dračí krev, abych podpořila imunitu. Pak si dám pasiáns, 
u kterého poslouchám nějaký podcast, který mě inspiruje 
nebo uklidní. Baví mě Hovory ze Země nebo HausboTalk 
Petra Horkého, moje oblíbenkyně je Vendula Kociánová 
a Alita Zaurak. Tím se hezky naladím a pak jdu meditovat 
a cvičit.

Jak?
Napojím se vrchem na slunce, spodem na zemské jádro, dý-
chám do sebe Světlo skrz třetí čakru a přes srdce ho pouštím 
přes tělo ven jako zářící kouli. Vnímám, že ze srdce zářím, celé 
moje tělo září, a prozářím si všechny buňky. Pak si uvědomím, 
že jsme všichni jedno, jsme jedna síť, takže si zvědomím, že 
jsou kolem mě další zářící koule, a vytvořím mezi námi spo-
jení, abych se necítila na všechno sama. Toto je energetická 
nádrž, z které čerpám celý den. Potom si udělám pozdravy 
slunci. Už dlouho mám takovou sestavu, kdy střídám Tibeťany 
s 12 čínskými cviky na vnitřní orgány. Od léta jsem si ještě 
přidala čchi-kung 8 brokátů. To je ideální sestava, kdy někdy 
dojde na celou, někdy jen na pozdravy slunci nebo jen čchi-
-kung, prostě jak se mi chce (nepatřím k nejpilnějším a nejdis-
ciplinovanějším lidem).

Prozařování děláš vždy?
Ano, prozařování a pozdravy slunci jsou vždy. To je základ. 
Když jsem ho neudělala, což se mi párkrát stalo, tak se mi to 
hrubě nevyplatilo. Dělám to i v těch temných dírách, i když 
je to spíš formální, protože můj vnitřní hlas říká: „Ty tady 
šaškuješ a myslíš si, jaká jsi čarodějka. To všechno je iluze, 
vykašli se na to, je to trapný.“ Jsou tam tyhle hlasy. Ale já to 
dělám stejně. Jako gesto zájmu o Světlo. Víc nenárokuju. 
Někdy u toho nic necítím, ale udělám to i tak. A když to 
neudělám vůbec, je mi výrazně hůř. Už tu zkušenost mám 
a naučila jsem se ji respektovat, protože v té černé díře je mi 
opravdu hodně blbě.

Kdy děláš ty modlitby, o kterých jsi mluvila?
Ráno a večer. Hned po probuzení poprosím všechny moje 
části, které v noci někde trajdaly, aby se mi zase vrátily 
do těla. Probouzím se hodně unavená, mám se spánkem 
potíže. Není pro mě jednoduché se odevzdat té důvěře a vy-
pnout mysl, ale zlepšuje se to. Ráno mám tzv. přací modlitby. 

Takové čarování. Třeba když jdu na schůzku, tak si předsta-
vuju, jak ji chci prožívat, a naladím se na pocity, jaké chci mít, 
a tím se naladím na tu z paralelních realit, kde se děje tato 
možnost. A večer před spaním mám děkovné modlitby. Děkuji 
za všechno, co si uvědomím. Ráno i večer si jedu Aramejský 
otčenáš, který mě neskutečně uklidňuje. Tam je několik vět, 
které mě úplně blaží.

Jaké to jsou?
„Uvolni lana chyb, které nás svazují, jakož i my pouštíme 
z rukou vlákna, jimiž držíme viny ostatních.“ U toho se mi 
chce úplně plakat. Uvědomuju si, že když se na někoho 
zlobím, tak mu i sobě energeticky ubližuju. A pak se mi líbí: 
„Dej nám dnešní chléb a vhled, tolik, kolik potřebujeme pro 
dnešní den.“ Já mám ty vhledy pořád naráz, a to je někdy 
hodně náročné. Ale jen tolik, kolik potřebuju pro dnešní den – 
v tom je taková laskavost k sobě! A ještě se mi líbí: „Nedej, aby 

 Pořizujeme si často výrobky 
bez duše, které nás činí 

bezduchými. Věřím, že nový 
svět bude založen na radosti, 

lehkosti a sdílení. 
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nás oklamal povrch věcí, ale osvoboď nás od toho, co zdržuje.“ 
To mě taky hluboce oslovuje. Abychom se nenechali zmást 
matrixem a šli pozorností za něj. Nenechat se zmást.

Čím se nechceš nechat zmást?
Těch impulsů je tolik, na co má mysl tendenci naskakovat 
a prožívat. Různé obavy: covid, Rusko, Izrael, očkování, Af-
rika, Jižní Amerika, kácení pralesů, palmové háje, ekologie… 
Nenech mě zmást, abych se nechala odklonit od věcí, které 
nejsou v mém poli bezprostředního vlivu a o kterých neroz-
hoduju. Já o nich rozhoduju tak, že vizualizuju a zaměřuju se 
na budoucnost, kterou bych chtěla žít a kde tyto fenomény 
nejsou. Protože jsou založeny na strachu z nedostatku, který 
plodí agresi, a to je starý software. My toužíme tvořit nový 
matrix a ten má pro mě základní kvality radosti, lehkosti, spo-
lupráce, kreativity, radostného sdílení… Cokoli v sobě nenese 
radost a lehkost, je bohužel krmení starého matrixu, který 
má tendence být extrémně parazitní. A kromě Aramejského 
otčenáše dělám různé afirmační modlitby.

Tam patří ta hojnost?
Ano.

Aramejský otčenáš si pouštíš nebo čteš?
Čtu si ho nahlas. Teď jsme s kamarády a sousedy udělali 
u stromu na ulici guerrilovou zahrádku, abychom měli hezký 
veřejný prostor a něco spolu zažili, a ten Aramejský otčenáš 
jsem tam pověsila, aby se lidé mohli zastavit a chvíli se sebou 
pobýt. Aspoň vteřinku zůstat u sebe.

Jak k tobě přišel?
To už je hodně dávno. Asi před 25 lety jsem se o něm dozvě-
děla od Jardy Duška, u kterého jsem v té době studovala. Mě 
se to tehdy hodně dotklo a pak jsem na něj sem tam narážela. 
Věděla jsem o něm a vždy mi udělal dobře. Teď v průběhu té 
apokalypsy jsem na něj zase, už asi po sto padesáté, narazila 
a stáhla jsem si ho do praxe. V rámci toho, jak mi občas bylo 
velký ouvej, se markantně ukázalo, co mi skutečně pomáhá. 
A Aramejský otčenáš mi prostě pomáhá. Moje duše se úplně 
uklidňuje, v srdci je to hladivý.

Současné období jsi nazvala apokalypsou. Proč myslíš, že 
přišla a stále trvá?
Cítím čas změn. Starý systém se hroutí. To je to, čemu říkám 
apokalypsa. Nový svět se rodí. Věřím, že to celé trvá tak 
dlouho, protože potřebujeme, aby se proces té proměny stal 
doopravdy. Aby nám opravdu došlo, co je v životě důležité 
a co už nechceme žít a krmit. V jedné konstelaci, které jsem 
byla součástí, se ukázalo, že smysl celé té akce se nenaplnil, 
a proto nemůže skončit.

V čem?
Potřebujeme nastolit rovnováhu. To, co žijeme, je velká nerov-
nováha. Trvá to už několik set let a teď to kulminuje. Podle té 
konstelace je smyslem přijmout smrt, tedy svoji konečnost, 
a vzdát tak úctu životu. Zase získáme citlivost, kterou jsme 
ztratili, a bude nám víc záležet na kvalitě prožívání života.

Moc se mi líbilo, jak jsi na svojí narozeninové party 
v Pravém domácím rádiu říkala, že smrt nám dává koule.
Jasně. Je čas docenit kvalitu smrti, přestat se jí bát a bojovat 
s ní, ale ve vděku si uvědomit, že toto ohraničení, narození 
a smrt, dává životu smysl, intenzitu, náboj a odvahu. Motivaci, 
aby nám nebylo jedno, co žijeme a co se kolem nás děje. Ale 
zatím se to bohužel v rámci většiny stále neděje. Většina lidí 
čeká, až to skončí, aby se mohli vrátit do svého smrádku, ale 
teplíčka. To už se nestane. Teď se hraje o to, kolik času potře-
bujeme, abychom to pochopili, a kolik času máme vzhledem 
k tomu, jak pokročilý je náš sebedestruktivní program. My 
s tou smrtí pořád bojujeme, a to jde mimo proud života. To 
neznamená, že bych se měla radovat z každého, kdo umře. 
Nejsem cynik. Ale pojďme si připustit, že lidé umírali vždycky 
a vždycky to provází bolest pozůstalých. A je jedno, jestli je to 
letos nebo příští rok, vždycky nás to bolí, když odcházejí naši 
milovaní.

Co je úcta k životu?
Vědomí, že jsme tvořivé a kreativní bytosti. Je to tvorba, sdí-
lení, radost, lehkost. A to může být i v podobě, jak získáváme 
potraviny nebo jak stavíme domy. To nejsou jen festivaly, kon-
certy a umění. Když je někdo v srdci, tak tvoří stoly a domy, 
které mají duši. Jeho otevřené srdce a Vědomí se obtiskává 
do všeho, co tvoří, a to je krásné. Farmář, který si uvědomuje 
souvislosti a zohledňuje je, produkuje potraviny, které mají 
úplně jinou kvalitu a esenci. Cítíte se po konzumaci takových 
potravin jinak. Jídlo a voda často nemají kvalitní esenci, 
protože jsme to všechno otrávili. Otrávili jsme i radost z práce. 
Pořizujeme si často výrobky bez duše, které nás činí bezdu-

 Vodu vnímám jako velmi 
magickou a skrze vědomou 
práci s ní vzniká příležitost 
tvorby nového matrixu. 
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chými. Věřím, že nový svět bude založen na radosti, lehkosti 
a sdílení. A uvědomění, že jsme proud Vědomí.

Jak to podle tebe bude vypadat konkrétně? 
Konkrétně si víc budeme uvědomovat, že vše souvisí se vším 
a že jsme propojení a vzájemně se ovlivňujeme, a zvýší se 
nám citlivost. Otevřou se naše srdce a začneme skutečně 
VNÍMAT! Nebude nám jedno, od koho máme svoji židli a jaký 
máme stůl. Když si na ten svůj stůl sáhnu, tak budu cítit 
příběh toho stromu a poděkuju mu za to, že jeho život padl 
na to, abych já ten stůl mohla používat. A tenhle stůl se bude 
v rodině dědit, protože hodnotu toho stromu vykompenzuju 
hodnotou vděku při jeho používání. To je pro mě nový svět. 
Budu si kupovat věci od svého designéra, svého řezbáře, bu-
deme si předávat kontakty a doporučení a vytvoříme si svoji 
paralelní ekonomiku. Budeme vyměňovat svoje služby mimo 
obvyklé finanční toky. Budeme spontánně 
vytvářet komunity. Tuhle ekonomiku 
budu chtít krmit.

Nedávno jsi na Facebooku psala o úctě 
k vodě, a že máme zpívat řekám, po-
tokům, dešti.
To byl příspěvek s největší odezvou, kdy 
mi psalo velké množství lidí o tom, jak 
komunikují s vodou, jak s ní pracujou 
a jak jsou rádi, že o tom píšu. My jsme 
z 80 % z vody. Slyšela jsem Jardu Duška, 
jak v nějaké přednášce říká, že skrze 
lidské bytosti komunikuje voda s vodou. 
Voda ve mně komunikuje s vodou v tobě. 
Je to entita, která se vyvíjí a transformuje 
skrze hmotu. To mě hluboce zasáhlo a do-
jalo. Voda je nosič. Nosič informací. Vodu 
vnímám jako vodič, jako velmi magickou 
a skrze vědomou práci s ní vzniká příle-
žitost tvorby nového matrixu. Můžeme 
jí naslouchat, komunikovat s ní, zpívat 
jí, ale i do ní vkládat informace, které 
chceme pít nebo které chceme, aby tekly 
celou planetou.

Jaký byl pro tebe poslední rok?
Zásadní. Zažila jsem v něm všechno: 
zasnoubila jsem se, rozešla jsem se, 
stihla jsem mejdany i samotu. Mír i po-
chybnosti. Smíření sama se sebou, mír 
v samotě, v divadle jsem nazkoušela 
nové představení, načetla jsem knihu, 
udělala jsem improvizační workshop 
s loutkoherci v Ostravě… Zvědomila jsem 
si hodnoty, co je podstatné a čemu už na-
dále nechci věnovat svoji pozornost, kde 
jsou moje hranice, co mám a co nemám, 
co chci a co nechci, doodpočinula jsem si 
za spoustu předchozích let. Stále ve mně 
probíhají různé kvasy proměn. Tím, že 
jsem musela dovnitř, protože venku to 
nešlo, jsem aktivovala něhu a vřelost 
k sobě. Co chceš víc? A co a jakým způ-
sobem proběhlo, aby se tohle stalo – kdo 
jsem já, abych to hodnotila? Pořád mám 
na příští nájem. Zmáčknu čudlík a mám 
světlo, teplo, vodu. Děti jsou zdravé. Prostě 
jsem vědomě vděčná. A jsem zamilovaná 
do svých přátel… teď, jak jsme si vzácní. 

Loni v létě jsem si dělala srandu, že jsem štvanec večírků, že 
mě ty večírky pronásledují a přepadávají. A letos to vypadá, 
že je to tady zase.

Co ti přijde na závěr jako úplně nejdůležitější vzkaz pro 
naše čtenáře?
Opravdu zaměřit pozornost na SVĚTLO v sobě a to rozže-
hávat. Vciťovat se. Zvědomit si, že na to nejsme sami. Jedeme 
v tom všichni. A na té svojí frekvenci se potřebujeme potkat 
se svými „příbuznými“, s kterými budeme spolupracovat a vy-
tvářet nový svět.

P.S. Povídání se Simonou by vydalo na celý časopis, možná 
na dva… :) Proto vám nabídneme Simoniny myšlenky, zážitky 
a její SVĚTLO i příště! Rozhodně je na co se těšit!


